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§70 Mötets öppnande 
 

Mötet öppnas av Mathilda Kahlqvist kl.17:15. 
 

§71 Formalia 
 

103.1 Kallelseförfarandet godkändes. 
103.2 Mötesprotokollet 2019-04-11 godkändes med redaktionella ändringar. 
103.3 Ulrika Linde valdes till justeringsperson. 
103.4 Dagens föredragningslista godkändes med att ta bort punkt 9. ”Vad ska vara på 
sociala medier.” 
103.5 Mötet beslutar att adjungera Lina Jonsson och Xristos Kagios med närvaro- och 
yttranderätt.  

  
§72 Meddelanden 
 

a. Lokala studieråd 
Kristin Augustsson meddelar: 

AUR i Göteborg, ägde rum 9/4:  
• Olika diskussionsfrågor har tagits upp. Det verkar inte som att man kommit fram till 

några förslag på ändringar, utan frågorna har endast diskuterats. Exempel på vad som 
diskuterats är att utbildningen inte verkar vara anpassad för att arbeta inom sjukvård 
eller apotek, samt att kursplanerna är svåra att ta till sig och man anser att andra 
universitet har tydligare kursmål som man skulle kunna studera efter. 

• Man arbetar fortfarande med fokusfrågan som handlar om att ge information om 
studietips vid kursstart för utvalda kurser.  

• Studentinlagan som rör granskningen av apotekarprogrammet ska vara klar idag. Den 
ska skickas iväg till kårordföranden och programsamordnaren.  

 
Studieråd i Uppsala, ägde rum 15/4:  

• Det diskuterades bland annat hur behörighetskraven för det reviderade 
apotekarprogrammet ska förändras. Studenternas förslag ska läggas fram till 
fakulteten. Detta förslag kan komma att påverka hur behörighetskraven kommer att se 
ut på det reviderade receptarieprogrammet också.  

• Det sista studierådet för terminen hålls den 28/5 på BMC.  
 

b. EPSA  
Isabel Carlsson meddelar: 

• SNAPS EPSA LS och Ordförande deltog i EPSA Annual Congress i Sofia, Bulgarien, 
22–28 april och representerade SNAPS vid General Assembly. 

• Registrering till EPSA Summer University har öppnat. Första perioden är öppen till 
3/6 och det kostar då 230 euro. Andra perioden är öppen fram till 24/6 och då kostar 
det 260 euro. 

• EPSAs Vice President of Education har avsagt sig sin position och just nu jobbar 
EPSAs styrelse på hur arbetet ska fördelas tills att hans efterträdare kliver på under 
sommaren. 

• De vakanta posterna från General Assembly kommer röstas om under ett Online LS-
möte på onsdag, för de positioner som fått in ansökningar. 



 
c. IPSF  

Ulrika Linde meddelar: 
• En förfrågan om att vara värdland för World congress 2021 har skickats ut från IPSF. 

Detta är något som SNAPS styrelse skulle kunna diskutera på nästkommande möte. 
• Mottot som publicerades på IPSF´s Twitterkonto med anledning av Immunization 

week löd som följande:” Thanks to the vaccination program against smallpox, the 
disease is virtually extinct all over the world today. ”VaccinesWork” 

• Compounding quiz har genomförts. Vet ej hur många från Sverige som deltog. 
• Donationskampanj: Under datumen: 14/5, 21/5, 28/5, 3/6 samt 4/6 kommer 

instagraminlägg att publiceras med uppmaningen att donera blod. 
 

d. Övrigt  
Mathilda Kahlqvist meddelar:	

Mathilda deltog på Institutionen för Läkemedelskemis lika villkorsdag i Uppsala. 
Temat för dagen var etnicitet och en lika villkors-samordnare från Uppsala 
Universistets HR-avdelning föreläste.	

 

 
 
§73 Ekonomi  

a. Utbetalningar  
Inga betalningar har gjorts sedan förra mötet. 
I Mars ansökte Mathilda och Ani om att bli firmatecknare och har nu fått informationen att 
ansökan måste kompletteras. I början av juni ska en deklaration skickas in och Ani måste då 
stå som firmatecknare. Eftersom bankens handlingstider är så långa är det tveksamt om hon 
hinner bli firmatecknare för organisationen innan deklarationen måste skickas in. 
 
§74 Sponsring 
 
Uppdatering av sponsring: 

- APL har meddelat att de vill avvakta. De skulle återkomma men har inte gjort det. 
- Upool vill att vi återkommer nästa år. 
- GUM sunstar vill planera in ett samarbete inför hösten. Layla efterfråga ett möte 

tillsammans med Isabel Carlson, SNAPS ordförande och den nyinvalda EPSA-LS. 
- Har haft kontakt med Sol på Apotekarsocieteten, men har inte fått svar ännu. 
- Apoteket AB har meddelat att de återkommer efter en ny anställning har gått igenom. 
- Apoteket Hjärtat har skjutit upp filminspelningen pga. att det behövdes mer tid till att 

skriva manus, hitta lokaler och köpa rekvisita. De meddelar också att de fortfarande 
vill göra detta och att fokuset på reklamfilmen är vad man kan göra under och efter sin 
studietid. Inspelningen kommer ske efter sommaren. 

 
 
§75 Representation 
 
Mathilda Kahlqvist har anmält sig till Trädgårdsphesten och ska hålla ett tal om SNAPS under 
snapsbjudet. 
 

a. Representationspolicy 



Mötet diskuterar vilka riktlinjer som ska finnas vid ersättning av representation på exempelvis 
kongresser och mässor. Idag ersätter SNAPS resor till kongresser, Nationella rådet, 
arbetsmässor och biljettkostnader för sittningar.   
 
Det som ska prioriteras mest är resa till Nationella rådet då SNAPS är den enda 
studentrepresentanten och måste vara på plats. 
 
Ersättning för resekostnader till kongresser borde ha en maxgräns på hur mycket pengar man 
kan få tillbaka. Maxbeloppet borde vara en summa och inte en procentsats, då en procentsats 
kan variera mycket i kapital. Ett förslag är att man max får ersättning för en resa. 
 
De arbetsmässor SNAPS medverkar på är Pharmada och ALARM. På Pharmada får SNAPS 
ställa ut gratis, men på ALARM måste vi betala för en monter. Mötet tycker att ALARM 
måste prioriteras eftersom det är få i Göteborg som vet vad SNAPS är. En fråga som 
uppkommer är hur mycket ersättning vi ska betala för interna resor till Göteborg. Ett förslag 
är att man betalar resekostnaden men inte boendekostnaden. Representation i Göteborg är 
viktigt för att kunna ta vårt studiebevakande ansvar i hela Sverige. Ett bra tillfälle att befinna 
sig i Göteborg är under introveckorna och under ALARM. Det borde också undersökas om 
det finns stipendier att söka för resor inom Sverige. 
 
Det mötet kommer fram till är att det ska göras en generell policy för det resterande 2019 och 
en för 2020. Det är svårt att få budgeten att hålla om man fokusera både på internationella och 
nationella resor. Styrelse borde därför bestämma vid varje årsskifte vad som ska prioriteras 
under det verksamhetsåret. 
 
Det mötet ser positivt på är att kontakten med företag har ökat under 2019. Dock upplevs att 
företagen inte ser skillnaden på ett samarbete mellan SNAPS och FaS. 
 
 
 
§76 Nationella rådet 
 
På Nationella rådet fick SNAPS i uppdrag att ge ett studentperspektiv på ”studenternas brist i 
kommunikation” och ”vad man som student vill veta om sitt lärosäte”. 
Mötet kommer fram till att frågan om ”Vad studenterna vill veta om sitt lärosäte?” ska 
diskuteras på ett av studieråden och på AUR. Frågan om ”studenternas brist i 
kommunikation” ska skickas ut till EPSA och IPSF och då få hela Europas perspektiv på den 
frågan samt hjälp av methodology booklet. 
 
Nationella rådet i höst hålls i Uppsala. 
  
§77 Vakanta styrelseposter 
 
Posten som sekreterare i SNAPS är vakant. Lina Jonsson ska flagga för den vakanta 
styrelseposten som sekreterare på AUR i Göteborg men även att posten som valberedare i 
Göteborg är vakant. 
 
§78Vampire cup 
 



Den 15–16 juni ska IPSF ha en ”riktig” Vampire cup, men det är kort om tid att göra ett 
system för hur man ska beräkna antalet blodgivare i Sverige och hur blodgivaren ska signera 
att den gett blod. 
SNAPS ska istället genomföra en folkbildning på sociala medier där det kommer upp ett 
inlägg i veckan om vikten av att ge blod. Under folkbildningen ska huvudsyftet vara att det 
inte är svårt att ge blod. 
Förslag uppkommer att styrelsen tillsammans ska gå och ge blod. 
 
Mötet uppdrar Ulrika Linde att föreslå datum så styrelse kan gå och ge blod tillsammans. 
 
§79 EPSA Annual Congress 2019 
 
Mathilda Kahlqvist och Isabel Carlsson representerade Sverige i Sofia, Bulgarien. Där gjorde 
de stora avtryck bland annat genom att ha på sig klänningar gjorda i IKEA-kassar på en 
temafest. 
Under mötet gick Sveriges motion om könsneutralisering av EPSAs styrdokument igenom 
och det valdes in ett nytt EPSA-team. De blev också informerade om att EPSA´s Vice 
President of Education inte fullföljt sina arbetsuppgifter. 
Rumänien har ansökt om att anordna Summer University. Temat till Autumn Assembly 2020 
congress är “Vård av barn”. 
Ungern har valts in till EPSA och det har gjorts upp en plan hur de ska betala tillbaka sina 
skulder. 
  
§80 Övriga frågor 
Isabel Carlsson skickade ut ett mail om Training New Trainers. Man kan nu göra en ansökan 
tidigare om att man vill anordna TnT. Det skulle vara roligt om SNAPS kunde anordna TnT, 
SNAPS borde se över budgeten då EPSA har blivit mer flexibla medbidrag. Vi måste också se 
över sociala aktiviteter som man kan göra på kvällarna. 
Mötet uppdrar Isabel Carlson att göra upp en plan hur SNAPS ska kunna ansöka om att 
genomföra en TnT nästa sommar. 
 
Ani Avedis lämnar mötet kl. 18:42. 
 
§81 Ordet fritt 
 
§82 Nästa möte 
 
Mathilda Kahlqvist uppdras att hitta ett mötesdatum, förslagsvis under vecka 26.  
 
§83 Mötets avslutande 

Mathilda Kahlqvist avslutar mötet kl. 18:47. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
__________________________   __________________________ 
Ordförande, Mathilda Kahlqvist   Sekreterare, Ebba Johansson 
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Justeringsperson, Ulrika Linde 


